

Referat styremøte – møte 2

Sted: Idrettens Hus

Dato/tid: Mandag 19 Februar 2024 kl. 17:00 - 19:00

Fra styret: Silje Steinnes, Jone Slutås, Tine Lærdal, Odd Larsen, Ulrika Johansson, Sindre Wold og Anne Katrine Bergland.

Andre: Finn Zachariassen (Administrasjon/Sport), Monica Martinsen (Svømmeskole) og Jone Edland (Økonomi)

Forfall: Halvor Vøllestad

1. Orienteringssaker

Saksnummer	Sak	Forberedelse	Deltakere / kommentarer
1-02. 24	Referat styremøte i Januar. Vedtak: Godkjent	Silje	Alle
2-02. 24	Orientering ved daglig leder (DL) • Regnskap og prognose ○ Litt tidlig så ikke helt klart enda. • Budsjett 2024 ○ Voksen kurs er godt i gang. ○ Vil fortsette å videreutvikle bedrifts-kurs. ○ Jone jobber bra med sponsorer. Se mer info nedenfor. ○ Støtte til eldre svømmere/reduerte egenandeler: Dette utgjør en del penger (ca 150.000,- til 170.000,-). ▪ <i>Anbefaler en revisjon av dette til sommeren for å vurdere om vi har råd til å fortsette ordningen.</i> ○ Dugnad interne - Tilsynsvakter: Vi får nå litt mer fra kommunen for å levere nøkkel osv. Har også bedt om revisjon av takstene. Kommunen skal vurdere dette til sommeren. ▪ Litt problem å få dekket inn alle tilsynsvaktene. <i>Vi bør understreke at det er en forventning at alle stiller på dette.</i> Finn fortsetter å sende ut purringer. Dette er en veldig viktig inntekts-post. Kommentar fra styret på at vi aller helst vil ha ett budsjett som går i null. ▪ <i>Anbefaler å øke inntektene på tilsynsvaktene med 20.000,- og 20.000,- på sponsor inntekter</i>	Finn / Jone	Alle



	<i>da dette er de postene vi mener det er størst sannsynlighet å få inn mer midler.</i> ▪ <i>Dette vil gi ett budsjett på 0,- for 2024 som bør være vår ambisjon.</i> ○ <i>DL redegjorde også for en del av merutgiftene fra 2023 og avvik fra tidligere indikerte prognoser etter å ha mottatt klargjøringer fra Åge.</i> ▪ <i>Denne presiseringen skal deles med kontrollutvalget og med Jone.</i> • Personal ○ Ikke noe å oppdatere.		
3-02. 24	Orientering ved svømmeskoleansvarlig • Statusrapport ○ Vi ligger godt an ifht fjoråret på samme tid, men vi forventer litt utjevning ila mars. ○ Nesten fullbooket på intensiv kurs i vinterferien ○ Kurs på dagtid for barn med minoritets-bakgrunn med ca 30 barn i vinterferien, dekket over ild-sjel fondet i Sparebanken Vest. ○ Baby/småbarn kurs ikke fullt opp enda, men vi har litt tid enda da de ikke starter opp før etter påske. ○ <i>Vardeneset er stengt.</i> Usikkert på når det evt åpner igjen. ○ Har søkt om midler for barnehagesvømming for 2024. ○ Ansatt noen nye instruktører på flere nivåer. ○ Jobber også med å sammenligne prisene med de andre klubbene, både i SVG og i tilgrensende kommuner. ○ Tilbakemelding fra styremedlem om at linken til påmelding for voksen kurs ikke funker. ▪ <i>Aksjon: Finn sjekker dette.</i>	Monica	Alle
4-02. 24	Orientering ved sportssjef • Statusrapport ○ Klubbmesterskap og årsfest gikk bra. ○ Treningsleir Moi gikk bra. ○ Skagerrak gikk ok. Litt tungtrente eldre utøvere, men det er vanlig på denne tiden av året. ○ SSK Open. Gikk bra. Noen nye fjes på dugnad, men fremdeles litt for mye på enkelte i FAU ○ LÅMØ kvallik på Bryne i helgen gikk også bra. Vi har over 50 kvalifiserte utøvere pr nå! ○ RIL krutten (Randaberg) gikk også fint, med 37 svømmere fra svømmeskolen og rekrutt 2 & 3. ○ 10 mars skal vi arrangere vårt eget rekrutt stevne!	Finn	Alle



	○ Treningsleir Elite – Tenerife avreise torsdag denne uken ○ Skolesvømmestevne 10 mars ○ LÅMØ i Mars - Førde ○ Ekstra stevne for Elite 1 i Stockholm • Trenerne dekker godt opp for hverandre, men det er fremdeles behov for assistenter. • Workshop med trenere planlagt for å diskutere revidering av Sportslig Plan 2024-2028 • Terminlisten er lagt ut med egenandeler. • Trenermøter ○ Jobber for tiden mye med å etablere den røde tråen i systemet. ○ Viktig med god forståelse og en tydelig link her ○ Coaching og utvikling av utøvere er også ett viktig tema som diskuteres blant trenerne ○ Bygge erfaring i å jobbe med ungdommer. Å forstå dem. Hva mener de egentlig? ○ <i>Litt tilbakemelding fra styret om at det også er viktig at trenerne er klare over hvor viktige <u>de</u> er for utøverne. Og hvor viktige de er for foreldrene. (De får kanskje ikke nok skryt!)</i>		
5-02. 24	Orientering ved utvalg • FAU ○ Årsfesten gikk bra. Veldig kjekt. ○ Foreldrefest – kun den harde kjernen som kom og noen få nye fjes. Ønsker at flere skal delta. ○ SSK Open gikk bra. En god del nye fjes som stilte på dugnad. ○ Møte i morgen og planlegge rekrutt stevne samt kommende skolestevne. ○ SSK Grand Prix blir neste store stevne • Stevneutvalg ○ Kontroll på kommende stevner ○ SSK Open gikk fint. ○ Eivind hadde med seg Marina i opplæring. • Dugnadsutvalg ○ Eldbjørg har sagt ifra at hun trenger noen til å ta over tilsynsvaktene fra sommeren. Vi trenger noen som påser listen. Sjekker dekningen. Sender påminnelser og er kontakt ved behov fra de som sitter dugnad. ○ Kommentar. Kan vi knytte dette inn mot foreldrekontakter/FAU og se om vi kan finne noen kandidater for at ikke belastningene blir for stor på en person? ○ Vi håper også å få noen vakter på Vaulen Open Air i begynnelsen av Juni	Styret Ulrika Odd Silje	Alle



	• Dommerutvalg ○ Karen Berg er leder her. Det har vært veldig god rekruttering av nye dommere. ○ Vi trenger å rekruttere en tidtaker sjef i SSK. Det jobbes med dette. • Sponsor- og markedsutvalg ○ Jone presenterte forslag til sponsorpakker ○ Har banket på en del dører ○ NorEngros ser positivt på avtalen. Ny avtale er foreslått der de også vil få litt tilbake. ○ ProMeling avtalen videreføres ○ Kjosavik Buss. Avtale jobbes med. ○ Fått noe «give-away's», bl.a fra Hurtigruta Carglass. ○ Pizzabakeren Gausel ○ Hjelseth Computing har kommet med forslag til avtale til oss. Denne krevde noe fra oss ifht tlf abonnementer osv som gjorde at avtalen ikke var lønnsom for oss. Vi har derfor bedt dem om å revidere forslaget. ▪ <i>Som en del av forhandlingene klarte vi å få til en bedre avtale rundt våre egne tlf avtaler</i> ○ Også fått noe midler fra Stavanger kommune, Gjensidige og sannsynligvis Obos i forbindelse med Aqua Swim Camp ▪ <i>Kan gjøre at vi går litt i pluss på disse arrangementene!</i> ○ Forslag til ny avtale med Klubben.no ○ Søknad til VårEnergi med forsøk på å selge inn stevnet vårt i April. ○ Møte i sponsor-utvalg 4 mars kl 16:30. Tine, Halvor, Bredo stiller som sparrings-partnere for Jone, men det er Jone som skal ha ansvaret her. ○ Ambisjon om å få noen avtaler signert før neste styremøte. ○ Jone understreket hvor verdifullt det er ifht sponsorer når vi får bilder av utøvere med promo artikler ○	Silje	Jone
--	---	-------	------

2. Diskusjons- og utviklingssaker

Saksnummer	Sak	Forberedelse	
------------	-----	--------------	--



6.02-24	Status arbeid med 50meters anlegg Finn, Tine og Thore hadde møte forrige uke. Diskuterte litt strategi ifht planen som ligger ute. Aksjoner: <i>Finn har sendt melding om at vi ønsker dialogmøte</i> <i>Tine skal skrive forslag til svar på planen om at vi støtter planen om etablering av 50m anlegg og ønsker å bli involvert i prosessen fremover.</i>	Finn/ Tine	Gi status på anlegg
6.02-24	Tilbakemeldinger til styrets arbeid og innspill fra medlemmer til klubbutvikling - Økonomi og egenandeler; sett utenfra kommer det ikke frem via styrets protokoller at styret jobber aktivt med å redusere egenandeler. - Mental trening – innspill at det vil være en styrke om klubben øker sitt fokus på mental trening og coaching av trenere ifht dette. <i>Forslag fra styret om at vi kan etablere fokus områder rundt trenerne etc som vi da kan ha fokus på i møtene.</i>	Silje	

3. Beslutningssaker

Saksnummer	Sak	Forberedelse	Deltakere/kommentarer
6-02.24	Valgkomite til Årsmøtet Styrets leder har bedt den sittende valgkomiteen om de kan sitte en ny periode. 2 stk har allerede sagt ja. Vi håper siste personen også sier ja.	Silje	

4. Oppsummering / eventuelt

Saksnummer	Sak	Forberedelse	Deltakere/kommentarer
	Fotografering av gruppene (fotoexpressen) Skal vi ta nye gruppe bilder. Fotoexpressen tar gratis bilder og utøverne får tilbud om å kjøpe disse. Diskusjon rundt hvorvidt vi skal gjøre dette internt heller og ikke bruke en ekstern leverandør? Trenger vi portrettbilder eller holder det med oppdaterte gruppebilder? <i>Forslag om å sjekke om det er en forelder som kan stille opp og ta gruppebilde?</i>	Finn	



STAVANGER
SVØMMEKLUBB

	Viktig med samtykkeskjema. Nå må begge foresatte signere.		
--	---	--	--